
  

1 
 

Speciaal bulletin van de 
Nederlandse 

Augustijnenprovincie 
 

PAUS LEO XIV- mei 2025 
 
1. ARTIKEL OP DE WEBSITE: www.augustijnen.nl, over Paus Leo XIV 
 

 
 

Het is natuurlijk met grote vreugde dat we de verkiezing van onze medebroeder Robert Prevost 
tot Paus hebben vernomen! Voortaan zal hij voor ons Paus zijn, Gids en Leider van de Kerk 
maar met ons nog steeds een medebroeder die zich, zoals wij, zich voedt aan de bron van de 
Augustijnse Spiritualiteit en waaruit hij als Augustijn, Missionaris, Generaal van de Orde, 
Bisschop, Kardinaal….kracht heeft geput. Eerder dan een eer is zijn verkiezing voor ons een 
nieuwe impuls trouw te blijven aan de geest van Augustinus. 

Pierre Stikkelbroeck osa   
Prior Provinciaal 

 

Bij zijn toespraak citeerde de nieuwe paus bisschop Augustinus toen hij bisschop werd: 
‘Maar ook u moet mij ondersteunen, zodat wij naar het voorschrift van Paulus elkaars lasten 
dragen, en zo de wet van Christus vervullen. Als de Heer ons niet helpt dragen bezwijken wij. En 
als Hij ons niet draagt bezwijken wij ook. Van de ene kant vrees ik wat ik voor u ben, van de 
andere kant biedt mij troost wat ik samen met u ben. Want voor u ben ik bisschop, maar samen 
met u ben ik christen. Die eerste titel komt van het ambt dat ik op mij heb genomen, de tweede 
van de genade. De eerste betekent gevaar, de tweede redding.’  
Augustinus, preek 340,1 in: Huis van barmhartigheid, preken over diverse onderwerpen [sermones 336-358] 

********* 
 
Augustijns Forum jaargang 1 nummer 1 - 
januari 2002 - De nieuwe Prior Generaal 

 
 
Augustijns Forum jaargang 13 nummer 4 - 
november 2014 - De nieuwe Bisschop 

http://www.augustijnen.nl/
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2. BERICHT VAN 8 MEI 2025 afkomstig van Generalaat 
 

DE ALGEMENE PRIOR VAN DE ORDE VAN DE HEILIGE AUGUSTINUS 
Pater ALEJANDRO MORAL ANTÓN, samen met zijn Raad, verheugt zich en juicht om de 
verkiezing van onze dierbare medebroeder Robert F. Prevost tot Paus. 
 

In een geest van kinderlijke eerbied, en sprekend namens de gevoelens van de broeders en 
zusters van de Orde van de Heilige Augustinus, wil hij Paus Leo XIV zijn hartelijkste en genegen 
gelukwensen aanbieden. 
Hij roept de Heer aan om overvloedige genade over Hem en Zijn leergezag af te smeken – 
genade op genade die zich uitstrekken tot de hele Kerk en de hele mensheid. 
Deze gelukwensen zijn tevens een uiting van dankbaarheid voor het vaderschap en de 
bedrevenheid waarmee hij de Orde leidde als Prior Generaal gedurende 12 jaar (van 2001 tot 
2013), en voor het trouwe en consequente getuigenis van toewijding en dienst, beleefd in het 
licht van het charisma en de leer van de heilige Augustinus. 
In een geest van enthousiasme bevestigt de Prior Generaal de verbondenheid met de Heilige 
Vader van alle religieuzen van onze en Zijn geliefde Orde, en hernieuwt hij de toewijding van de 
Augustijnen om de Kerk te dienen in haar zending. 
Wij verzekeren onze standvastige gebeden voor Zijn persoon en voor het Petrinisch 
Magisterium, en vertrouwen ons toe aan Zijn vaderlijke zegen. 
Moge de Heilige Maagd Maria, door ons vandaag vereerd onder de titel “van de Goddelijke 
Genade”, de Heilige Vader Augustinus, de Heilige Monica en alle heiligen en zaligen van de 
Orde Zijn ambt als opvolger van de apostel Petrus beschermen en ondersteunen, en de Kerk 
aanmoedigen om samen op weg te gaan in geloof en met moed. 
Heilige Vader, zegen ons! 

Pater Pasquale di Lernia 
Algemeen Secretaris O.S.A. 

********* 
 

OSA INT nummer 2 - 2009                        
 
 

     Augustijns Forum jaargang 12 nummer 3/4 - 
     december 2013 - Generaal Kapittel 
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3. NIEUWS UIT DE ORDE WERELDWIJD - nieuwsbrief nr. 20 van de Orde/het Generalaat 
     UIT EEN PERSOONLIJKE REACTIE VAN DE PRIOR GENERAAL OP HET OVERLIJDEN VAN PAUS FRANCISCUS  
 

Ik schrijf jullie dat ik persoonlijk diep geraakt ben bij de dood van deze mens: ik kan hem nooit 
genoeg bedanken voor zijn steun, zijn adviezen, zijn nabijheid, vaderschap, hartelijkheid en 
vriendelijkheid.  
 

Misschien kunnen deze woorden ook u, lezer, verrijken. Ik vertrouw er op dat Gods oneindige 
barmhartigheid Paus Franciscus nu laat rusten in de eeuwige liefde, waaraan hij zich zijn hele 
tijdelijke en eeuwige leven toevertrouwde. Dank aan God voor deze paus die een gave was voor 
de kerk en zoveel ongelovigen. Bij mijn ontmoeting met hem in 1999, maakte deze 
aartsbisschop van Buenos Aires een blijvende indruk op me door zijn helderheid van geest en 
de zekerheid dat hij ons altijd wilde helpen. Zo toonde hij zijn warme sympathie door tijdens de 
openingsmis van ons Generaal Kapittel in 2013 – waarop ik tot Prior Generaal werd gekozen - 
vóór te gaan. Hij was hij degene die me het meest hielp bij mijn taak.  
Ik heb hem vaak ontmoet en ik had altijd het gevoel dat hij als een ‘vader’ voor me was. Hij 
hielp me met zijn wijsheid en gaf me het gevoel dat er van me gehouden werd. Hij liet mij altijd 
merken dat hij me vertrouwde. Soms vroeg hij mijn hulp voor een gesprek met een bepaalde 
nuntius, of om deel te nemen aan een belangrijke gebeurtenis waarin hij leiding gaf, of om een 
goedkeuring te geven bij kwesties binnen de Orde. Een voorbeeld daarvan was de benoeming 
van een Augustijn-Recollect tot bisschop, op een plaats waar de Augustijnen en sleutelrol 
speelden in de aanwezigheid van de Orde in Zuid-Amerika. Ik zei hem dat het belangrijkste was 
dat het ‘een goede bisschop’ zou zijn en dat het er niet toe doet waar hij vandaan komt. 
Paus Franciscus had een zeer goed geheugen. Hij verraste me soms met vragen over kwesties in 
de Orde, waarvan ik niet wist dat hij er soms tot in detail van op de hoogte was. Zijn adviezen 
waren verstandig en behulpzaam: altijd wijs, altijd ‘vaderlijk’, altijd nauw verbonden met de 
Orde, altijd met de wil om te dienen.  
Hij was bijzonder eenvoudig en ongelofelijk edelmoedig. Hij ging nooit op vakantie. Hij stond 
erg vroeg op en trachtte iedereen te ontvangen die hem wilden zien. Hij dacht nooit aan 
zichzelf, maar altijd aan anderen. Hij had grote waardering voort onze Orde. Toen een 
Augustijn, die hem jarenlang bijstond, kanker kreeg, telefoneerde hij hem diverse keren om 
hem te bemoedigen.  
Hij vertrouwde en benoemde Augustijnen tot bisschoppen. Een voorbeeld daarvan is de huidige 
kardinaal en vroegere Prior Provinciaal Robert Prevost, die eerst bisschop werd van Chicklayo 
(Peru) en later Prefect van het ministerie voor bisschoppen. Er zijn meer Augustijnen op 
verantwoordelijke plaatsen.  
Voor dat alles (zie de aanhef van deze brief) ben ik hem zeer dankbaar. Medebroeders bid voor 
hem, voor zijn eeuwige rust en voor het eeuwig geluk, samen met de verrezen Christus en 
zoveel medebroeders.  

Fr. Alejandro Moral Antón osa 
********* 
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4. TOESPRAAK VAN PAUS LEO XIV d.d. 9 mei 2025 
 

Vanaf het balkon van de Sint Pietersbasiliek sprak de net gekozen Leo XIV donderdag zijn eerste 
rede uit als paus. Dit is de vertaling van zijn toespraak. 'Die zwakke, maar altijd moedige stem 
van paus Franciscus klinkt nog na.' 
 

Vrede zij met u allen! Beste broeders en zusters, dit was de eerste groet van de verrezen 
Christus, de goede herder die zijn leven gaf voor de kudde van God. Ook ik zou willen dat deze 
vredesgroet jullie harten binnentreedt, jullie gezinnen bereikt, alle mensen, waar ze ook zijn, 
alle volkeren, de hele aarde. Vrede zij met u! 
Dit is de vrede van de verrezen Christus, een ontwapenende vrede, een nederige en 
volhardende vrede. Hij komt van God, God die ons allemaal grenzeloos en onvoorwaardelijk 
liefheeft. 
Die zwakke, maar altijd moedige stem van paus Franciscus, die Rome zegende, klinkt nog na. 
Die paasmorgen zegende de paus Rome en de wereld, de hele wereld. 
Sta mij toe diezelfde zegen op te volgen: God houdt van ons, God houdt van jullie allemaal, en 
het kwaad zal niet overwinnen. We zijn allen in Gods handen. Laten we daarom zonder angst, 
hand in hand met God en elkaar, voorwaarts gaan. Wij zijn leerlingen van Christus. Christus gaat 
ons voor. De wereld heeft Zijn licht nodig. De mensheid heeft Hem nodig als brug naar God en 
Zijn liefde. Help ook ons om bruggen te bouwen, met dialoog, met ontmoeting, waarin wij 
verenigd worden zodat we één volk kunnen zijn. In vrede.  
Dank u, Paus Franciscus! 
Ik wil ook mijn broederkardinalen bedanken die mij gekozen hebben om de opvolger van Petrus 
te zijn. En om samen met u te wandelen, als een verenigde Kerk. Altijd op zoek naar vrede, 
gerechtigheid, altijd op zoek om te werken als mannen en vrouwen die trouw zijn aan Jezus 
Christus; zonder angst, om het Evangelie te verkondigen, om missionarissen te zijn. 
Ik ben een zoon van de heilige Augustinus, een augustijn, die zei: 'met u ben ik een christen en 
voor u een bisschop'. In die zin kunnen wij allen samen op weg gaan naar het vaderland dat 
God voor ons heeft bereid. 
Een speciale groet aan de Kerk van Rome. We moeten samen zoeken hoe we een missionaire 
Kerk kunnen zijn, een Kerk die bruggen bouwt, dialoog voert, en met open armen kan 
ontvangen. Zoals de ontvangst van dit plein. 
Ik zou ook graag een woord zeggen, een groet aan allen en in het bijzonder aan mijn geliefde 
bisdom Chiclayo, in Peru. Een gelovig volk heeft daar zijn bisschop begeleid, zijn geloof gedeeld 
en zoveel, zoveel gegeven om een trouwe Kerk van Jezus Christus te blijven. 
 

Aan jullie allemaal, broeders en zusters uit Rome, uit Italië, van over de hele wereld:  
we willen een synodale Kerk zijn, een Kerk die op weg is, een Kerk die altijd vrede zoekt, die 
altijd naastenliefde zoekt, die altijd dichtbij wil zijn, vooral voor hen die lijden. 
 

Vandaag is de dag van smeekbeden tot Onze Lieve-Vrouw van Pompeï. Onze Moeder Maria wil 
altijd met ons meelopen, dichtbij ons zijn, ons helpen met haar voorspraak en haar liefde. Laten 
we dus samen bidden voor deze nieuwe missie, voor de hele Kerk, voor vrede in de wereld. 
 

Wij vragen Maria, onze Moeder, om bijzondere genade. 
 

********* 
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5. ARTIKEL IN HET EINDHOVENS DAGBLAD van vrijdag 9 mei 2025:  
“De katholieke kerkleider kwam in 2009 voor kort bezoek naar Eindhoven” 

        

        
        Robert Prevost in 2009 bij het klooster van de Augustijnen in hartje Eindhoven. FOTODCIMEDIA 
 

De nieuwe paus, de Amerikaan Robert Prevost, bracht in april 2009 een kort bezoek aan 
Eindhoven. Destijds was hij prior-generaal van de wereldwijde Augustijnenorde, een 
kloosterorde met zo'n 2800 paters verspreid over vijftig gemeenschappen. Toen gaf 
Prevost een interview aan het Eindhovens Dagblad. 
 

In het interview sprak Prevost vol vertrouwen over de toekomst van zijn orde, ondanks de 
terugloop in West- en Noord-Europa. “We zoeken naar nieuwe wegen om betekenisvol te 
zijn. Er zijn steeds meer mensen die zich niet religieus noemen, maar zich wel thuis-voelen in 
een omgeving van rust, studie en contemplatie. Daar kunnen wij een rol inspelen.” 
 

Opmerkelijk detail: zijn kantoor in Rome lag recht tegenover dat van de paus, toen Benedictus 
XVI. “Ik zie hem weleens staan. De paus en ik zwaaien soms naar elkaar”, vertelde Prevost 
destijds glimlachend. Hoewel hij de hoogste functie in zijn orde bekleedde, zag hij zichzelf 
vooral als de eerste onder gelijken: “Ik voel me niet de baas. Ik ben gekozen door mijn 
medebroeders. Ik ben me er zeer van bewust dat ik van hen ben.” Zijn bezoek aan 
Eindhoven stond in het teken van een bijzondere gelegenheid: de overhandiging van de 
nieuwe Nederlandse vertaling van De Belijdenissen (Confessiones) van kerkvader Augustinus, 
het werk dat aan de basis staat van de orde. Die vertaling was verzorgd door de Nederlandse 
Augustijn Wim Sleddens. Prevost (toen 53) had die dag een druk reisschema: hij begon de 
ochtend in Londen, kwam via Amsterdam naar het klooster van de Augustijnen in hartje 
Eindhoven en reisde daarna meteen door naar Leuven om de volgende ochtend alweer in 
Rome te zijn. 
 

Reizen hoorde bij zijn rol, vertelde hij in het interview. Prevost: “Het gaat niet alleen om sociale 
bezoekjes. Ik wil inspirator zijn, maar me ook laten inspireren door onze mensen ter plaatse.” 
 

Gerlach Hochstenbach 
********* 
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6. ARTIKEL IN HET EINDHOVENS DAGBLAD van zaterdag 10 mei 2025:  
“Een augustijn als paus, daar drinken zijn Eindhovense medebroeders ’n borreltje op” 
        

 
Augustijn Paul Clement ontmoette de nieuwe Paus Leo XIV een paar keer. 
“Ik kwam hem tegen in Rome en hij kende me meteen.” Foto DCIMEDIA 

 

Een augustijn is tot paus verkozen. We bellen met pater Paul Clement, een van de vijf laatste 
augustijnen van Eindhoven. Ooit dronk hij nog een borreltje met de  nieuwe paus Leo XIV. 
 

Is het heuglijk nieuws?  
"Ja, dat is het toch wel. Sommigen zeggen dat het een geschenk is aan onze orde, maar dat 
klinkt alsof we een cadeau te pakken hebben. Ik zou eerder zeggen: het is een waardering." 
Is dat een typisch augustijner-antwoord, zo bescheiden? 
"Ha, dat mag je wel zeggen ja. We hadden een boek over onze orde dat eerst Een orde met 
grote allure heette. Maar dat 'grote' hebben we weggelaten. We zijn fier op onze gezamenlijke 
roeping, maar we slaan ons niet op de borst." 
Wat tekent de augustijnen verder? 
"Onze pastorale activiteiten, de zorg voor de onderkant van de samenleving en de rol die we in 
de wetenschap en het onderwijs hebben gespeeld. In Eindhoven hebben we natuurlijk het 
Augustinianum opgericht." 
Wat gaat Leo XIV brengen dat een paus van een andere orde misschien niet zou brengen? 
"Ik zou geen concurrentiestrijd aan willen gaan, maar wat ons in zijn toespraak trof was zijn 
citaat van Augustinus: 'Voor jullie ben ik bisschop, met jullie ben ik gelovige'. Dat is iets dat bij 
augustijnen heel sterk leeft. Samenleven en samenwerken. We zijn op de wereld om met elkaar 
te delen. Met die spiritualiteit gaat hij denk ik zijn pausschap waarmaken. En hij heeft natuurlijk 
de vrede genoemd in zijn toespraak." 
Je gaat je bijna afvragen wat hij anders zal doen dan zijn voorganger Franciscus: 
"Hij is jurist, ik verwacht dat hij wel wat meer structuur gaat aanbrengen aan de 
theologische kant. Ik kan niet zeggen 'de vroomheid', want die was bij de vorige paus ook 
goed aanwezig. Maar Franciscus kwam heel impulsief op voor de armen. De nieuwe paus zal 
wat meer intern bezig zijn en duidelijkheid scheppen in de geloofsleer, verwacht ik." 
U hebt hem ontmoet. Hoe dicht kwam u bij hem? 
"Dat was op onze kapittels, de vergaderingen van de Nederlandse augustijnen die eens in de 
vier jaar plaatsvonden. En ik ben als provinciaal (afgevaardigde, red.) diverse keren in Rome 
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geweest. Hij is heel vriendelijk. Niet rechtlijnig, maar wel heel duidelijk leidend. Niet dat hij in 
vergaderingen voorschreef wat moest gebeuren, maar hij kon heel goed de lijnen vinden in 
wat iedereen naar voren bracht." 
Sprak u hem ook zelf? 
"Twee jaar geleden kwam ik hem in Rome weer tegen en hij kende me meteen. Er is dan nooit 
afstand, hij is heel amicaal. Niet dat het contact heel persoonlijk was en we elkaar onze diepste 
zielenroerselen toevertrouwden. Maar hij was erg betrokken en had belangstelling, ook voor 
onze orde die hier in getal steeds verder terugloopt. Daar kon je met hem goed over praten." 
Jullie mogen toch een borreltje drinken als augustijnen hè? 
"O zeker, dat heb ik met hem ook wel eens gedaan na afloop van een vergadering." 
Hebben jullie er als Eindhovens augustijnen een genomen op zijn verkiezing? 
"Ja, en verder is er druk verkeer geweest via de e-mail en de mobiele telefoons." 
Er was toch ook wel trots kan ik me voorstellen 
"We dachten ook: wat doen we hem aan. Want het pausschap is een zware taak die op hem 
rust. Maar we zijn toch ook wel een beetje trots. Eigenlijk gewoon heel blij." 

Lucas van Houtert 
********* 

Augustijns Forum 
jaargang 1 nummer 3 - 
juni 2002 - 
Provinciaal Kapittel 

 
 
 
 

 
Augustijns Forum 
jaargang 5 nummer 2 -
juni 2006 - 
Provinciaal Kapittel 
 

 
 
Augustijns Forum  
jaargang 9 nummer 2 -  
juni 2010 -  
Provinciaal Kapittel 
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7. ARTIKEL IN DE TROUW van maandag 12 mei 2025:  
“Voor het augustijner klooster in Utrecht is paus Leo XIV extra bijzonder” 
 

 
pater Gerben en zuster Marie Madeleine wonen allebei in het augustijner klooster in Utrecht. FOTO'S BRAM PETRAEUS 

 

De nieuwe paus is een augustijn en dat maakt de broeders en zusters in het augustijner 
klooster in Utrecht extra blij met deze keus. 'Ik vind het een eer', zegt zuster Marie 
Madeleine. 
 

Op het dressoir in de zonovergoten recreatiekamer van de Utrechtse kloosterzusters ligt hun 
agenda. Donderdag 8 mei moest overste Mariëlla naar vier Augustinessen in het 
verzorgingshuis in De Bilt. En op die dag staat ook genoteerd: Paus Leo XIV. Met een groot 
uitroepteken. 
De nieuwe paus is lid van de orde van augustijnen, en dat heeft de drie paters en drie zusters 
die aan Jacobskerkhof  in Utrecht in het Augustinusconvent wonen, overweldigd. "Ik vind het een 
eer", zegt zuster Marie Madeleine Maas (79). "Vooraf zeiden we: het is te mooi om waar te 
zijn om eraan te denken dat het iemand van ons wordt." 
Ook de 55-jarige pater Gerben Zweers was verrast dat er na de kloosterling Franciscus weer 
voor een religieus is gekozen, en dan ook nog wel een man van zijn eigen orde. "Ik was 
verheugd en ontroerd, het was echt een andere emotie dan bij andere pausen."  
Twaalf jaar lang was de Amerikaans-Peruaanse Robert Prevost Generaal-Overste van de 
augustijnen, een middelgrote orde die nu zo'n 2.800 leden telt, verspreid over een kleine 
vijftig landen. In die hoedanigheid is Prevost ook een paar keer in het klooster in Utrecht 
geweest, dat maakt zijn benoeming voor deze gemeenschap extra bijzonder. 
In Nederland zijn er nog elf Augustijnen, drie in Utrecht, vijf in het klooster in Eindhoven en drie 
elders. De vrouwen zijn ook navolgelingen van kerkvader Augustinus, zij zijn de zusters 
Augustinessen van Sint Monica- naar de moeder van Augustinus. 
De zusters zijn in Nederland met dertig. In Hilversum hebben ze anderhalf jaar geleden hun 
klooster moeten sluiten, omdat hun gastenproject voor jongeren te veel werk eiste. Drie van 
hen zijn er naar Utrecht verhuisd, waar ze met de drie paters wonen in een klooster dat is 
gebouwd in 1985. 
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Het augustijner denken 
Aan de buitenkant ziet het eruit als een appartementencomplex en dat is het ook een beetje. 
De kloosterlingen hebben een eigen appartement, zuster Marie Madeleine noemt dat heel 
luxe, nog nooit had ze in een klooster zoveel eigen woonruimte. 
Pater Gerben had in het klooster in Leuven waar hij tot anderhalf jaar geleden woonde, ook 
niet meer dan een eigen kamer. "We wonen hier niet als een gezin, we hebben wel eigen 
ruimte nodig", zegt de geestelijke, die zijn habijt afwisselt met priesterkleren, zuster Marie 
Madeleine op haar beurt draagt bij samenkomsten met haar eigen zusters een wit habijt. 
Het leven in een gemeenschap - behalve in Utrecht overal mannen en vrouwen gescheiden - is 
een belangrijk kenmerk van de augustijnen. De orde is in 1256 gesticht. De toenmalige paus 
vroeg aan zeven groepen kluizenaars in Midden-Italië om samen in de stad te gaan leven onder 
de regel van Augustinus. 
In de gemeenschap wordt 'de liefde voor en de spiritualiteit van Augustinus' ontwikkeld, zegt 
pater Gerben. "Hij had een duidelijk beeld van de gemeenschap, en dat zie je ook bij deze paus. 
De kerk is een levende gemeenschap van mensen, gericht op eenheid en gericht op God." 
Naast gemeenschap zijn ook studie en prediking centrale elementen in het augustijner denken. 
Ze stichtten verschillende scholen. Dries van Agt, Henk Krol, Geert Wilders: de kloosterlingen 
noemen zo een paar politici die opgeleid zijn door augustijnen. In de recreatiekamer op de 
vierde verdieping ligt een puzzel van Windsor Castle, de stukjes zijn op kleur gerangschikt. Dit is 
het domein van de zusters. Paters komen hier hoogstens om televisie te kijken - de afgelopen 
weken met de overgang van de ene naar de andere paus hebben ze hier veel gezeten. 
 

Het samenleven laten zien  
Verder is pater Gerben hier bijna nooit: de paters en zusters eten samen, maar recreëren doen 
ze apart. Op woensdag en zaterdagavond zitten de paters in het zitje in de eet- annex 
recreatieruimte op de begane grond, de gele stoelen staan rond een tafel met een bid-prentje 
van de overleden paus Franciscus. 
De zusters hebben voor hun drie dagelijkse gebeden een eigen kapel. Ze zijn blij dat er plaats 
was voor een paar herinneringen aan Hilversum. De menorah-kandelaar, de houten stoelen, 
een schilderij van Sieger Köder. "Kijk, met een lege plek, die is voor de gast", wijst zuster Marie 
Madeleine, terwijl ze vertelt over de activiteiten voor de buurt die ze weer proberen op te 
zetten. Zo groot als het jongerenwerk in Hilversum gaat het niet worden, alle drie zijn ze in 
de zeventig, de medebroeders van Zweers zijn tachtigers. 
Heel graag zou ze paus Leo XIV laten zien hoe zij hier als zusters en broeders samenleven.  
"Dit is nog nergens vertoond. Ik zie daar wel Gods hand in. Het is me alles waard een goede 
gemeenschap te vormen. Ook als zusters proberen we in zijn aandachtsveld te komen. Hij mag 
ons zien." 

Maaike van Houten                                                                 
********* 
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8. GEBEDSINTENTIE VOOR DE NIEUWE PAUS:  
 

Heer, wij danken U voor paus Leo XIV die Gij tot opvolger van de apostel Petrus hebt aangesteld 
en tot herder van heel uw Kerk. Schenk hem de geest van wijsheid en sterkte, de geest van 
kennis en ontzag voor uw Naam om het christenvolk dat hem is toevertrouwd met toewijding 
te leiden op de weg van het geloof en bij te dragen tot de opbouw van de Kerk en het welzijn 
van velen in onze wereld.                                                                                                          
Laat ons bidden……     

Bisdom Den Bosch 
********* 

9. DANKWOORD:  
 

Natuurlijk waren we blij verrast met de vele reacties die we kregen, onmiddellijk na het bekend 
worden van de uitverkiezing van een medebroeder augustijn! 
 

Niet alleen Radio en Televisie (KRO-NCRV , RTL…) en Pers (ED, NRC, Trouw en andere lokale 
kranten…) maar ook veel vrienden uit binnen- en buitenland hebben ons gevraagd naar de 
betekenis voor ons, augustijnen, van de keuze van Robert Prevost. 
We willen hier ook heel in het bijzonder dank zeggen aan de auteurs van de teksten die we hier 
hebben mogen publiceren en ook een warm dankwoord aan onze vrienden en 
belangstellenden die ons schriftelijk, mondeling of per e-mail ons in hun vreugde hebben laten 
delen. 
 

Tenslotte, last but not least, dank aan Annemarie Bekkers-Paans, onze onvolprezen 
redactiesecretaresse, voor het in zeer korte tijd klaarmaken van de teksten, foto’s en lay-out 
van dit speciaal nummer van ons Bulletin! 

Pierre Stikkelbroeck osa 
********* 

 



  

 
 

 

 

 

 

 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


